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ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE FACULTAT 

DE FILOSOFIA I LLETRES 

 

Identificació de la sessió 

Data: 18 de desembre de 2020 

Lloc: reunió virtual per videoconferència  

Caràcter: ordinària 

Hora: 11 hores, en segona convocatòria 

 

Assistents 

Miquel Deyà, Francisco Falero, Joan González, Lenke Kovács, 

Joana Maria Mestre, Catalina Monserrat, Joana Maria Petrus, 

Llorenç Picornell, Eva M. Pérez, Isabel Escandell, Miquel 

Àngel Capellà, Maria Antònia Carbonero, Daniel Cardona, 

María del Carmen Touza, Jaume Guiscafrè, Rubén Jarazo, 

Daniel Albero, Lluís Barceló, Magdalena Brotons, Fernanda 

Caro, Magdalena Cerdà, Nicolau Dols, Maria Juan, Francesca 

Lladó, Joan Lluís Llinàs, José Luis Luján, Maria Payeras, 

C. Mercè Picornell, José I. Prieto, Fernando Rodríguez-

Gallego, Josep Servera, Cristina Suárez, Jens Oliver Todt, 

Santiago Cereceda, Laura Ordóñez , Magdalena Font, Laura 

González. 

Excusen la seva absència: Teresa Adame, Josep J. 

Estrany, Joan A. Mesquida, Noemí Sanz. 

 

Ordre del dia: 
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1. Aprovació, si escau, de l’acta del dia 1 de juliol de 
2020. 

2. Informacions del degà. 
3. Informació i aprovació, si escau, de la proposta de 

modificació dels membres de les comissions de garantia 
de qualitat i de reconeixement i transferència de 
crèdits  

4. Informació i aprovació, si escau, de la sol·licitud 
de concessió del premi extraordinari de final 
d’estudis de Filosofia del curs 2017-18. 

5. Torn obert de paraules. 
 

Desenvolupament de la sessió 

A petició del degà, la secretària transmet les instruccions 
sobre el procediment que s’ha de seguir en aquesta sessió 
de la Junta de Facultat en remot.  
 
El degà presenta els dos nous caps d'estudis, la Dra. Eva 
Pérez, del grau d'Estudis Anglesos, i el Dr. Llorenç 
Picornell, del grau d’Història, i fa constar el seu 
agraïment a la Dra. Marian Amengual Pizarro per la seva 
tasca. 
 
1. Aprovació, si escau, de l'acta del dia 1 de 
juliol de 2020 
A petició del Dr. J. Guardiola, la secretària confirma que 
ha esmenat l'acta fent constar la seva presència en la 
reunió. S’aprova l'acta per assentiment.  
 
2. Informacions del degà 
El degà informa de l'adaptació de la docència durant el 
primer semestre del curs acadèmic 2020-21, d'acord amb allò 
que es va aprovar al Consell de Govern del 7 de setembre de 
2020. El degà agraeix la tasca dels serveis administratius, 
i particularment la feina de la Sra. Laura González i de la 
Sra. Virgínia Ramon. L'adaptació de la docència ha suposat 
la revisió dels horaris a correcuita, atès que el dia 28 de 
setembre començava el curs acadèmic combinant la 
presencialitat i la no presencialitat.  
 
En alguns casos s'han hagut de modificar els horaris, per 
tal d'adaptar-los a franges presencials i no presencials. 
En el cas d'una modificació d'horaris, aquest canvi s'ha 
aplicat al professorat permanent, sense intervenir en els 
horaris del professorat associat. 
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Ha complicat aquesta gestió d'adaptació de la docència 
l'increment del nombre d'alumnes matriculats el curs 2020-
21, la limitada capacitat (capacitat COVID) de les aules i 
el factor del grup de docents que han d'impartir tota la 
docència en línia. A més de tot això, hi ha una limitació 
numèrica diària d'alumnes a l'edifici Ramon Llull. 
Malauradament, en aquest context, atesa la capacitat 
limitada de les aules, s'ha hagut de rebutjar algunes 
peticions de matrícula extraordinària en el cas de les 
assignatures en què no era possible ampliar la capacitat de 
l'aula.  
 
El degà valora l'adaptació de la docència durant aquest 
primer semestre com a reeixida.  
 
Posteriorment, en un altre Consell de Govern, es va aprovar 
adaptar aquesta situació al segon semestre del curs 
acadèmic: la feina d'adaptació es duu a terme actualment.  
 
El degà informa de les inversions que s'han fet a l'edifici 
Ramon Llull com a resultat de la modificació pressupostària 
del dia 1 de juliol de 2020. S'han incorporat ordinadors a 
les aules i tenim tauletes gràfiques disponibles des del 
primer dia del curs acadèmic. La Gerència de la UIB es va 
comprometre a finançar-ne la meitat del cost; ahir aquest 
import no havia arribat a l’àrea de comptabilitat de 
l'edifici Ramon Llull.  
 
El degà informa sobre la partida econòmica —pressupost— que 
rebrà la Facultat per a l'any 2021. Després de la reunió 
amb la Gerent, seguint els criteris de distribució per 
facultats (un dels quals és el nombre d'estudis per 
facultat), la nostra facultat rebrà del pressupost ordinari 
de l'any 2021 la quantitat de 30.722 euros, que suposa un 
increment de 2.000 euros respecte a l'any passat. Els 
romanents de l'any 2020 es podran sumar al pressupost de 
l'any 2021. Pel que fa al pressupost de pràctiques, 
aplicant els criteris acordats, la Facultat rebrà 34.001 
euros, que suposen un lleuger increment respecte a l'any 
passat.  
 
Quan la Gerència hagi incorporat aquests diners a les 
analítiques corresponents, es presentarà una proposta de 
pressupost a aquesta Junta de Facultat.  
 
El degà proposa que els membres d'aquesta Junta de Facultat 
puguin fer propostes de partides específiques per 
incorporar-les al pressupost de l'any 2021. Els prega que 
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enviïn les propostes a la secretària de la facultat abans 
del dia 15 de gener.  
 
S’obre el torn de paraules:  
 
El Dr. N. Dols considera que està molt bé que es pugui 
incidir en l'elaboració del pressupost, però vol recordar 
que a la Junta de Facultat del dia 9 de març de 2020 va 
demanar informació sobre l'execució del pressupost de l'any 
2019. Avui no és conscient que aquesta informació, que es 
va aprovar que s'enviaria, s'hagi enviat. Considera que 
difícilment es poden fer moltes aportacions sobre el proper 
pressupost sense saber com s'ha executat el pressupost 
anterior.  
 
El degà recorda que la consulta estava relacionada amb les 
despeses de material d'oficina i que, segons 
l'administradora de centre, va informar-ne el degà i 
aquesta informació es va traslladar a tots els membres de 
la Junta. Indica que s'obrirà una recerca i, si aquesta 
informació no es va enviar als membres de la Junta per 
algun error material, llavors s'enviarà. La secretària de 
la facultat afirma es va enviar aquesta informació.1 
 
El Dr. Dols demana que s'enviï tota la informació de 
l'execució del pressupost quan aquest s'hagi tancat. Indica 
que rep aquesta informació del seu departament i no sap per 
què no l’ha de rebre de la facultat.  
 
El degà indica que s'examinarà la seva proposta, que no té 
cap inconvenient per enviar aquesta informació. Demana al 
Dr. Dols si es refereix a la partida de material d'oficina 
o si és sobre el conjunt de l'execució del pressupost.  
El Dr. Dols indica que la seva petició comprèn la totalitat 
de l'execució del pressupost.  
 
La secretària de la facultat intervé i explica als membres 
de la Junta que la majoria de les partides del pressupost 
ordinari, i les més importants pel que fa a despesa, 
s'inclouen a la memòria anual de la facultat. Amb 
independència del document comptable que es generarà, la 
memòria de la facultat de l'any 2020 inclourà el detall 

 
 
                                                
1 Nota explicativa de la secretària de la facultat en el moment de redactar l'acta. El document de despeses 
sol·licitat pel Dr. N. Dols es va lliurar als membres de la Junta de Facultat dins la carpeta de documents 
de la Junta de Facultat del dia 1 de juliol de 2020: 01_D_Despeses Deganat_material d'oficina_2019.pdf 
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d'execució de les partides més importants aprovades al 
pressupost.  
 
3. Informació i aprovació, si escau, de la proposta 
de modificació dels membres de les comissions de 
garantia de qualitat i de reconeixement i 
transferència de crèdits 
 
El degà indica que la finalització dels estudis de part 
dels alumnes i la incorporació de dos caps d'estudis 
comporten la renovació dels membres de les comissions de 
garantia de qualitat i de reconeixement i transferència de 
crèdits.  
 
El degà informa, a més, que durant el darrer mes s'han 
lliurat al SEQUA els informes pertinents i s'han redactat 
protocols de millora de la qualitat. Exposa que en les 
al·legacions de l'AQUIB sobre el sistema de qualitat de la 
UIB sempre es fa més referència a les necessitats de 
millora del sistema general de qualitat de l’UIB que a 
l’específic de cada estudi de cada estudi.. Properament es 
lliurarà l'informe anual de seguiment, encapçalat pels caps 
d'estudis. El degà fa constar el seu agraïment a les 
persones que deixen de formar part de les comissions i 
indica a la secretària que tramiti els certificats dels 
membres cessants de les comissions.  
 
S’obre un torn de paraules. Sense cap intervenció, 
s’aprova la proposta per assentiment. 
 
Es recull la llista aprovada a l’annex A. 
 

 
4. Informació i aprovació, si escau, de la 
sol·licitud de concessió del premi extraordinari de 
final d’estudis de Filosofia del curs 2017-18 
 
El degà presenta aquest punt de l'ordre del dia i indica 
que la problemàtica no és imputable a la facultat.  
 
La secretària remet al document de sol·licitud registrat 
per l'alumne Bartolomé Canals Riera, graduat en Filosofia 
el curs 2017-18, el qual sol·licita que, amb una nota 
mitjana de 9,03, li sigui concedit el premi extraordinari 
de final d'estudis de Filosofia del curs 2017-18, que va 
ser declarat desert. Seguidament explica que, malgrat que 
Bartolomé Canals Riera va acabar els estudis el setembre de 
l'any 2018, no va tramitar el títol (pagament de les taxes 
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amb les quals s'inicia el procés) fins el dia 14 de juny de 
2019. Així, entre el setembre de 2018 i el 14 de juny de 
2019 l'alumne no estava incorporat a la llista d'alumnes 
titulats. Es remet a un segon document (on no consta el nom 
del sol·licitant) a partir del qual la Junta de Facultat 
del dia de 18 de febrer de 2019 va deixar desert el premi 
extraordinari de Filosofia del curs 2017-18. Es refereix a 
la normativa estatal i de la nostra universitat, que indica 
la concessió del premi entre l'alumnat titulat. 
 
La secretària indica que el fet que el premi extraordinari 
del grau de Filosofia del curs 2017-18 quedàs desert ens 
permet considerar la sol·licitud de Bartolomé Canals Riera, 
qui compleix els requisits, ja que té la màxima 
qualificació acadèmica entre els titulats el curs 2017-18, 
amb una nota mitjana de 9,03. Per tant, la Junta pot 
concedir-li en aquest moment el premi extraordinari. 
 
La proposta del degà, atès que el premi va quedar desert, 
és que la Junta de Facultat concedeixi a Bartolomé Canals 
Riera el premi extraordinari de final d’estudis de 
Filosofia del curs 2017-18. 
 
La Dra. J. M. Petrus consulta quina serà la data d'obtenció 
del títol, si no coincidirà amb la de l'obtenció del premi 
extraordinari. La secretària i el degà aclareixen que, 
independentment de la data de pagament del títol (2019), 
serà un alumne graduat i amb el premi extraordinari de 
Filosofia del curs 2017-18. 
 
A proposta del degà, s'aprova per assentiment de concedir 
el premi extraordinari de final d’estudis de Filosofia del 
curs 2017-18 a Bartolomé Canals Riera. 
 
5. Torn obert de paraules 
 
La Dra. J. M. Petrus recorda als coordinadors dels 
programes ERASMUS que el Servei de Relacions Internacionals 
ha enviat als coordinadors i als tutors la llista de places 
que s'oferiran properament i els demana la confirmació de 
places per a Geografia, Història i Història de l’Art del 
pla 2009. Demana que es confirmi al coordinador dels 
estudis, de la facultat o a l’SRI si es manté l’oferta de 
places, per tal d'evitar convocar places que ja no 
existeixen. El degà proposa que la Dra. Petrus es coordini 
amb la secretària de la facultat per tal d'informar el 
professorat implicat.  
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La Dra. M. Brotons, en relació amb aquest tema, exposa que 
considera que és molt més efectiu si els tutors de cada 
estudi es posen en contacte amb l’SRI. Com tots els 
coordinadors, ha rebut aquesta informació. Comenta que va 
proposar fer un canvi concret en un conveni i que, atès que 
els convenis es troben vinculats a anys en particular, no 
és fàcil fer-hi canvis. El degà delega aquest assumpte en 
la Dra. Petrus.  
 

La Dra. M. Picornell exposa que, malgrat que els títols 
propis no són competència de la facultat, a títol personal, 
com a professora que participa en el títol d'Especialista 
Universitari en Polítiques i Recerca en Justícia de 
Transició i Memòria Democràtica, volia informar de l'èxit 
d'aquesta iniciativa, dirigida conjuntament pel professor 
David Ginard i la professora Margalida Capellà, que té 29 
alumnes matriculats que fan tot el curs, a més d'altres que 
en fan mòduls concrets. Com a representant del Departament 
de Filologia Catalana i Lingüística General, informa també 
que al darrer consell de departament, i en vista de les 
declaracions del degà en premsa sobre aquesta titulació, 
com a departament volen que consti en acta la seva 
felicitació a aquesta iniciativa, que consideren molt 
necessària, i oferir la seva col·laboració als directors 
d'aquesta titulació perquè pugui tenir continuïtat en el 
futur.  
 
El degà agraeix la intervenció de la Dra. Picornell i 
exposa que, al marge de les seves opinions personals sobre 
aquest tema, se suma a la felicitació per l'èxit d'aquest 
títol propi i de tots els títols propis que estan emparats 
per aquesta entitat universitària. 
 
El Dr. Dols, igualment en relació amb el títol 
d'Especialista Universitari en Polítiques i Recerca en 
Justícia de Transició i Memòria Democràtica, de 36 crèdits, 
en el qual participen professors d'aquesta facultat, exposa 
que ha llegit amb atenció l'acta del Consell de Govern 
d'aquesta universitat del dia 29 de setembre de 2020, i 
també amb atenció i preocupació la premsa, en concret l'ABC 
del 6 d'octubre de 2020. Indica que el Dr. Deyà ara mateix 
ens acaba d'informar de la seva satisfacció perquè aquest 
curs vagi bé i, amb independència de les opinions que va 
expressar en aquell Consell de Govern, demana al degà si 
efectivament ell va votar en contra d'un títol propi 
d'aquesta universitat en el qual participen professors 
d'aquesta facultat, un títol propi que no havia estat 
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discutit en Junta de Facultat, per tant, sobre el qual no 
s'havia pogut pronunciar la Junta de Facultat.  
 
El degà agraeix la intervenció del Dr. Dols. El degà 
informa que va votar-hi en contra i que així ho va 
manifestar, i que a l'acta del Consell de Govern hi consta 
el seu vot en contra. Comenta que no va ser l'únic que va 
votar-hi en contra. Considera que hi ha diferents aspectes 
a comentar. En primer lloc, les competències de la Junta de 
Facultat, establertes a l'article 29 dels Estatuts de la 
UIB, indiquen que la facultat no té cap competència pel que 
fa als títols propis. D'altra banda, hi ha dos factors 
diferents: un és el que voti al Consell de Govern i l'altre 
és que, com a demòcrata, accepti la resolució del Consell 
de Govern. Per tant, tot i que el degà, personalment, va 
votar en contra del títol, institucionalment el satisfà 
molt que aquest títol, que va ser aprovat per majoria, 
tingui èxit. De la mateixa manera que, independentment 
d'estar a favor o en contra de l'equip rectoral, li sembla 
molt bé que, si l'equip rectoral legítimament engega una 
actuació amb tota la participació de la comunitat 
universitària, aquesta acabi sent un èxit, estant-hi o no 
d'acord. Exposa que o bé s’és un demòcrata o bé s’és un 
sectari. Va votar en contra, va assumir que havia perdut la 
votació i des d’aleshores la institució a la qual pertany 
intenta dur a terme aquesta activitat amb la màxima 
eficàcia, com li consta que es fa. És veritat de la Junta 
de Facultat no és competent sobre aquest punt i que, per 
ventura, i és una qüestió subjectiva i que no va ser el 
motiu pel qual va votar en contra de l’estudi, la 
informació que va arribar al Departament de Ciències 
Històriques i Teoria de les Arts sobre aquest punt hauria 
pogut arribar amb major intensitat i més prest. Va votar el 
que va votar, va assumir la derrota electoral, que és una 
cosa que convé fer sempre, perquè n'hi ha que accepten els 
resultats electorals quan els van bé, i, a partir d'aquí, 
dona el seu suport total a qualsevol iniciativa de la UIB 
que estigui emparada per la llei i aprovada pels òrgans 
pertinents. 
El Dr. Dols demana al degà si pot explicar en qualitat de 
què és membre del Consell de Govern d'aquesta universitat.  
El degà exposa que és membre del Consell de Govern 
d'aquesta universitat perquè, com el Dr. Dols sap, els 
degans en són membres, i n'hi ha que tenen veu i n'hi ha 
d'altres que tenen veu i vot. I afegeix que els altres 
degans el varen votar perquè tingués veu i vot. El degà 
indica al Dr. Dols que, si considera que totes les 
decisions que es voten al Consell de Govern prèviament 
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s'han de consultar a la Junta de Facultat, ho sent molt, 
però això no està previst per la normativa. I indica al Dr. 
Dols que emprengui les actuacions administratives o 
judicials que cregui pertinents sobre aquest punt.  
El Dr. Dols especifica que únicament li ha demanat al degà 
en qualitat de què és membre del Consell de Govern 
d'aquesta universitat, i afegeix que la resta 
d'explicacions no les hi dirigeixi a ell, perquè no les ha 
demanades. 
 
El Dr. Capellà, director del Departament de Ciències 
Històriques i Teoria de les Arts, intervé en relació amb el 
tema del títol d'Especialista Universitari en Polítiques i 
Recerca en Justícia de Transició i Memòria Democràtica. 
Informa que també hi votà en contra, i que consta a l'acta. 
Explica que el 75 per cent del professorat d'aquest títol 
propi són docents del Departament de Ciències Històriques i 
Teoria de les Arts. Especifica que el Departament no va ser 
informat sobre aquest fet, ni tampoc de la proposta 
d’aquest títol, abans del període d’al·legacions. Dona 
l'enhorabona a la Dra. Capellà i al Dr. Ginard per l’èxit 
del títol. 
 
El degà indica que al Consell de Govern (i consta en acta), 
en la seva intervenció, el primer que va dir és que la Dra. 
Capellà li mereixia tots els respectes, intel·lectuals i 
personals. I que havia tingut en altres ocasions una 
relació excel·lent amb ella. I posa a disposició dels 
membres de la Junta de Facultat els correus enviats entre 
ell i la Dra. Capellà arran d'aquest assumpte. Reitera la 
seva màxima consideració cap a la Dra. Capellà.  
 
El degà conclou desitjant a tots els membres de la Junta i 
a les seves famílies un bon Nadal i que l’any 2021 estigui 
ple d'èxits. 
 

I, no havent-hi més assumptes per tractar, es tanca la 

sessió. De totes les quals coses, com a secretària, don fe. 

 

 

Isabel Escandell  

Secretària de la Facultat de Filosofia i Lletres  
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Annex A. Membres de les comissions dels estudis de 
la Facultat de Filosofia i Lletres 
 
Comissions CRiTC i CGQ del grau d’Estudis Anglesos  
Comissió de Reconeixement i Transferència de Crèdits 
(CRiTC) 
 

 
Comissió de Garantia de Qualitat (CGQ) 

Presidenta Eva María Pérez 
Rodríguez 

Personal docent 
i investigador 

Lucrecia Rallo Fabra 
Marian Amengual Pizarro 

Personal 
d’administració 
i serveis 

Ana Martínez Arenas 

Alumnat Tània B. Mut Rodríguez 
 
Comissions CRiTC i CGQ del grau d’Història 
Comissió de Reconeixement i Transferència de Crèdits 
(CRiTC) 

President Llorenç Picornell 
Gelabert  

Secretari Antoni Marimon Riutort 
Primer vocal Manuel Antoni Calvo 

Trias 
Segon vocal David Ginard Feron 
Tercera 
vocal 

Laura González Coll 

Quart vocal Pere Font Estelrich 
 
Comissió de Garantia de Qualitat (CGQ) 

President Llorenç Picornell 
Gelabert  

Personal docent 
i investigador 

Daniel Albero Santacreu 
Manuel Calvo Trias 
Elisabeth Ripoll Gil 
(suplent) 
Antoni Marimon Riutort 

Presidenta Eva María Pérez 
Rodríguez  

Secretària Paloma Fresno Calleja 
Primera 
vocal 

Marian Amengual Pizarro 

Segon vocal José Igor Prieto Arranz 
Tercera 
vocal 

Laura González Coll 

Quarta vocal Tània B. Mut Rodríguez 
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(suplent) 

Personal 
d’administració 
i serveis 

Virgínia Ramon Álvarez 
 

Alumnat Miguel Ángel Morrero 
Jimeno 

 
Comissions CRiTC i CGQ del grau d’Història de l’Art 
Comissió de Reconeixement i Transferència de Crèdits 
(CRiTC) 

President Francisco José Falero 
Folgoso 

Secretària Júlia Roman Quetglas 
Primera 
vocal 

Miquela Forteza Oliver 

Segona 
vocal 

Maria Magdalena Brotons 
Capó 

Tercera 
vocal 

Laura González Coll 

Quarta 
vocal 

Olívia Lund Pinya 

 
Comissió de Garantia de Qualitat (CGQ) 

President Francisco José Falero 
Folgoso 

Personal docent 
i investigador 

Maria Josep Mulet 
Gutiérrez 
Isabel Escandell Proust 
María Sebastián 
Sebastián 

Personal 
d’administració 
i serveis 

Virgínia Ramon Álvarez 
 

Alumnat Olívia Lund Pinya 
 
Comissions CRiTC i CGQ del grau de Filosofia  
Comissió de Reconeixement i Transferència de Crèdits 
(CRiTC) 

President Joan González Guardiola 
Secretària Noemí Sanz Merino 
Primer 
vocal 

Francesc Josep Casadesús 
Bordoy 

Segon 
vocal 

Alexandre Nicolau Miquel 
Novajra 

Tercera Laura González Coll 
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vocal 
Quarta 
vocal 

Pilar Oliva Auré 

 
Comissió de Garantia de Qualitat (CGQ) 

President Joan González Guardiola 
Personal docent 
i investigador 

Pau Frau Burón 
Joan Lluís Llinàs Bégon 

Personal 
d’administració 
i serveis 

Virgínia Ramon Álvarez 

Alumnat Pilar Oliva Auré 
 
 
Comissions CRiTC i CGQ del grau de Geografia 
Comissió de Reconeixement i Transferència de Crèdits 
(CRiTC) 

Presidenta Joana M. Petrus Bey 
Secretari Guillem Pons Buades 
Primer 
vocal 

Cels Garcia Garcia 

Segon 
vocal 

Miquel Grimalt Gelabert 

Tercera 
vocal 

Laura González Coll 

Quart 
vocal 

Pere Gomila Planas 

 
Comissió de Garantia de Qualitat (CGQ) 

Presidenta Joana Maria Petrus Bey 
Personal docent 
i investigador 

Maurici Ruiz Pérez 
Guillem Pons Buades 
Enrique Morán Tejeda 

Personal 
d’administració 
i serveis 

Virgínia Ramon Álvarez 

Alumnat Pere Gomila Planas 
 
Comissions CRiTC i CGQ del grau de Llengua i 
Literatura Catalanes 
Comissió de Reconeixement i Transferència de Crèdits 
(CRiTC) 

Presidenta Lenke Kovács 
Secretari Joan Antoni Mesquida 

Cantallops 
Primer Gabriel Ensenyat Pujol 
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vocal 
Segon 
vocal 

Lluís Barceló Coblijn 

Tercera 
vocal 

Laura González Coll 

Quarta 
vocal 

Maria Mercè Gomila 
Sánchez 

 
Comissió de Garantia de Qualitat (CGQ) 

President Lenke Kovács 
Personal docent 
i investigador 

Pere Rosselló Bover 
Margalida Pons Jaume 
Jaume Guiscafrè Danús 
Mercè Picornell 
Belenguer (suplent) 
Glòria Bosch Roig 
(suplent) 
Maria Isabel Ripoll 
Perelló (suplent) 

Personal 
d’administració 
i serveis 

Virgínia Ramon Álvarez 
 

Alumnat Laura Cladera Mut 
 
Comissions CRiTC i CGQ del grau de Llengua i 
Literatura Espanyoles 
Comissió de Reconeixement i Transferència de Crèdits 
(CRiTC) 

Presidenta Catalina Monserrat Roig 
Secretària Maria Assumpció Rost 

Bagudanch 
Primera 
vocal 

Ruth Miguel Franco 

Segona 
vocal 

Maria Lourdes Dos Anjos 
Marques Pereira 

Tercera 
vocal 

Laura González Coll 

Quarta 
vocal 

Catalina Lladonet Rigo 

 
Comissió de Garantia de Qualitat (CGQ) 

Presidenta Catalina Monserrat Roig 
Personal docent 
i investigador 

Carlota Vicens Pujol 
Andrés Enrique Arias 
Assumpció Rost 
Bagudanch 

Personal Ana M. Martínez Arenas 
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d’administració 
i serveis 
Alumnat Ana Serrano Moreno 

 
Comissions CRiTC i CGQ del grau de Treball Social 
Comissió de Reconeixement i Transferència de Crèdits 
(CRiTC) 

Presidenta Joana Maria Mestre Miquel 
Secretària Fernanda Caro Blanco 
Primer 
vocal 

Josep Francesc Campos 
Vidal 

Segona 
vocal 

Maria Elena Cuartero 
Castañer 

Tercera 
vocal 

Laura González Coll 

Quarta 
vocal 

Olga del Río Ávila 

 
Comissió de Garantia de Qualitat (CGQ) 

Presidenta Joana Maria Mestre 
Miquel 

Personal docent 
i investigador 

María Gómez Garrido 
María del Carmen Touza 
Garma 
Josep Francesc Campos 
Vidal  

Personal 
d’administració 
i serveis 

Virgínia Ramon Álvarez 
 

Alumnat Olga del Río Ávila 
 
 
 
 


